
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 29. april 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål K
Hvad kan ministeren oplyse om Statens Serum Instituts indkøb for angiveligt 3,9 mia. 
kr. uden udbud i forbindelse med håndteringen af corona-epidemien samt ministerens og 
ministeriets eventuelle involvering i sagen?
Der henvises til artiklen "SSI købte for 3,9 milliarder kroner uden udbud" fra Politiken.dk 
den 14. april 2022. https://politiken.dk/indland/art8710157/SSI-købte-ind-gennem-22-må-
neder-uden-et-eneste-udbud

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Torsten Schack Pedersen 
(V).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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